

J-Link Coordinating Committee

www.jlinknetwork.org

jlinkoffice@gmail.com



J-Link Calling for Recognition of Palestine

29 November 2020

November 29th is the International solidarity day with the Palestinian People.

J-Link, as an international network of progressive Jewish organizations, recognizes the right of the Palestinian people to self-determination and calls upon the nations of the world that have not done so to recognize the State of Palestine.

The UN Assembly recognized the State of Palestine as an observer state, in November 2011, with the support of a majority of 137 countries and 9 opposed. Most of the countries around the globe recognize Palestine and many of them host Palestinian ambassadors in their capitals. Thirteen Western European Parliaments called upon their governments to recognize the State of Palestine between the years 2014-2015.

J-Link is committed to the peaceful resolution of the Israeli-Palestinian conflict, and believes that further international recognition of Palestine will enhance the possibility of a negotiated agreement in the future that fulfils the needs and wishes of both peoples.

Yours respectfully,

J-Link Coordinating Committee,

Kenneth Bob (Ameinu, U.S.A.), Barbara Landau (JSpaceCanada, Canada), Alon Liel (Policy Working Group, Israel), Pablo Lummerman (J-AmLat, Argentina), Giorgio Gomel (JCall Europe, Italy), Gabriella Saven (The Jewish Democratic Initiative, South Africa).

J-Link is an international network of progressive Jewish organizations. We share a love of Israel and a commitment to democracy, human rights, religious pluralism, and a peaceful resolution of the Israeli-Palestinian conflict. We believe in the values enshrined in Israel's Declaration of Independence, which promise "complete equality of social and political rights to all its inhabitants irrespective of religion, race or sex." For more visit: www.jlinknetwork.org

J-Link Coordinating Committee

www.jlinknetwork.org

jlinkoffice@gmail.com



Appel de J-Link à la reconnaissance de la Palestine

29 Novembre 2020

Le 29 novembre est la journée internationale de solidarité avec le peuple palestinien.

J-Link, en tant que réseau international d'organisations juives progressistes, reconnaît le droit du peuple palestinien à l'autodétermination et appelle les nations du monde qui ne l'ont pas encore à reconnaître l'État de Palestine.

L'assemblée des Nations Unies a reconnu l'État de Palestine en tant qu'État non membre observateur, en Novembre 2011, avec le soutien d'une majorité de 137 pays, 9 s'y étant opposés. La plupart des pays de par le monde reconnaissent la Palestine et nombre d'entre eux en accueillent l'ambassade dans leur capitale. En Europe occidentale, treize parlements nationaux ont demandé à leurs gouvernements de reconnaître l'État de Palestine.

J-Link est engagé dans la résolution pacifique du conflit israélo-palestinien, et estime que progresser dans la reconnaissance internationale de la Palestine renforcera à l'avenir la possibilité d'un accord négocié qui réponde aux besoins et aux souhaits des deux peuples.

Le Comité de coordination de J-Link

Kenneth Bob (Ameinu, EU), Barbara Landau (JSpaceCanada, Canada), Alon Lile (Policy Working Group, Israel), Pablo Lummerman (J-AmLat, Argentine), Giorgio Gomel (Jcall Europe, Italie), Gabriella Saven (The Jewish Democratic Initiative, Afrique du Sud)

J-Link est un réseau international d'organisations juives progressistes d'Israël, des États-Unis, du Canada, d'Europe, d'Amérique latine, d'Afrique du Sud et d'Australie. Nous partageons un attachement indéfectible à Israël et un engagement en faveur de la démocratie, des droits de l'homme, du pluralisme religieux et d'une résolution pacifique du conflit israélo-palestinien par la création d'un État palestinien aux côtés d'Israël. Nous croyons aux valeurs inscrites dans la Déclaration d'indépendance d'Israël, selon laquelle l'État d'Israël, en tant que patrie démocratique du peuple juif, assure "une égalité complète des droits sociaux et politiques à tous ses habitants, sans distinction de religion, de race ou de sexe.

www.jlinknetwork.org

J-Link Coordinating Committee

www.jlinknetwork.org

jlinkoffice@gmail.com



Appello di J-Link per il riconoscimento della Palestina

29 Novembre 2020

Il 29 novembre è il giorno dedicato alla solidarietà internazionale con il popolo palestinese.

J-Link, una rete internazionale di organizzazioni ebraiche progressiste, riconosce il diritto del popolo palestinese all'autodeterminazione e fa appello alle nazioni del mondo che non hanno riconosciuto lo stato di Palestina ad agire in tal senso.

L'assemblea delle Nazioni Unite riconobbe nel 2011 lo stato di Palestina come stato non-membro con statuto di osservatore con il sostegno di 137 paesi e 9 contrari.

La maggior parte dei paesi del mondo riconosce la Palestina e molti di essi ospitano ambasciatori palestinesi nelle proprie capitali. I Parlamenti di 13 paesi dell'Europa occidentale hanno chiesto ai loro governi di riconoscere lo stato di Palestina.

J-Link sostiene una soluzione pacifica del conflitto israelo-palestinese e ritiene che un ulteriore riconoscimento internazionale della Palestina potrà consolidare la possibilità di un futuro accordo negoziato fra le parti che soddisfi i bisogni e le aspirazioni di ambedue i popoli.

Il Comitato di coordinamento di J-Link

Kenneth Bob (Ameinu, USA), Barbara Landau (JSpaceCanada, Canada), Alon Liel (Policy Working Group, Israele), Pablo Lummerman (J-AmLat, Argentina), Giorgio Gomel (Jcall Europe, Italia), Gabriella Saven (Jewish Democratic Initiative, Sud Africa).

J-link è una rete internazionale che comprende organizzazioni ebraiche attive negli Stati Uniti, Canada, paesi d'Europa, America Latina, Sud Africa e Australia. Insieme ad organizzazioni israeliane intendiamo cooperare per esprimere una voce comune in sostegno alla democrazia, al pluralismo religioso ed a una risoluzione pacifica del conflitto israelo-palestinese attraverso la creazione di uno stato palestinese accanto a Israele. Continuiamo a credere nei valori iscritti nella Dichiarazione di indipendenza dello Stato di Israele, che proclama Israele come patria democratica del popolo ebraico che garantisce "la piena egualanza di diritti politici e sociali dei suoi abitanti indipendentemente da religione, razza o sesso".

[Www.jlinknetwork.org](http://www.jlinknetwork.org)

J-Link Coordinating Committee

www.jlinknetwork.org

jlinkoffice@gmail.com



J-Link para el reconocimiento de Palestina

29 de noviembre de 2020

El 29 de noviembre es el día internacional de solidaridad con el pueblo palestino.

J-Link, como una red internacional de organizaciones judías progresistas, reconoce el derecho del pueblo palestino a la autodeterminación y hace un llamado a las naciones del mundo que no lo han hecho para que reconozcan el Estado de Palestina.

La Asamblea de la ONU reconoció al Estado de Palestina como estado observador , en noviembre de 2011, con el apoyo de una mayoría de 137 países y 9 en contra. La mayoría de los países del mundo reconocen a Palestina y muchos de ellos albergan a los embajadores palestinos en sus capitales. Trece parlamentos de Europa occidental pidieron a sus gobiernos que reconocieran el Estado de Palestina entre los años 2014 y 2015.

J-Link se ha comprometido a la solución pacífica del conflicto palestino-israelí, y cree que un mayor reconocimiento internacional de Palestina mejorará la posibilidad de un acuerdo negociado en el futuro que cumple con las necesidades y los deseos de ambos pueblos.

Atentamente,

Comité Coordinador de J-Link,

Kenneth Bob (Ameinu, EE. UU.), Barbara Landau (JSpaceCanada, Canadá), Alon Liel (Grupo de Trabajo de Políticas, Israel), Pablo Lummerman (J-AmLat, Argentina), Giorgio Gomel (JCall Europe, Italia), Gabriella Saven (La Iniciativa Democrática Judía, Sudáfrica).

J-Link Coordinating Committee

www.jlinknetwork.org
jlinkoffice@gmail.com



Policy
Working
Group

